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بانك و بيمه

تجارت-اسللتان گیلان_آدوس؛ دکتر حسین 
نحللوی نللژاد گفت : بالا بردن اسللتاندارد های 
حفللظ سلللامت در کمپ هللا از طریق نظارت 
های مسللتمر و دقیق اسللتانی و شهرستانی از 
الویت های ماسللت و این هنر بهزیسللتی است 
که از افرادی که خود، مرکز آسللیب هسللتند در 

جهت مبارزه و کاهش آسیب استفاده می کنند.
اولین جلسلله کمیته بررسللی علت سللوانح در 
کمپ های زیر مجموعه سللازمان بهزیستی با 
حضور مدیرکل بهزیستی دکتر حسین نحوی 
نژاد، معاون امور پیشگیری خانم دکتر نوبخت، 
رئیللس اداره حراسللت  آقای مهدی پور، واحد 

حقوقی، بازرسللی، رئیس بهزیستی شهرستاد 
رشللت و کارشناسللان حوزه پیشگیری در اداره 
کل بهزیستی گیلان برگزار گردید. وی گفت: 
بالا بردن استاندارد های حفظ سلامت در کمپ 
ها از طریق نظارت های مستمر و دقیق استانی 

و شهرستانی از الویت های ماست.

تجارت-اسللتان گیلللان_آدوس؛ مدیر کل 
محتللرم نوسللازی مدارس اسللتان گیلان با 
تاکید بر تسریع روند احداث مدارس سبز گفت: 
احداث مدارس سللبز در اولویت برنامه های 
نوسللازی مدارس استان قرار دارد.به گزارش 
روابللط عمومی؛مهنللدس علللی دقیق، مدیر 

کل محترم نوسللازی مدارس استان گیلان، 
درسومین جلسه شورای فنی اداره کل،ضمن 
تشللکر از برگزاری شایسللته بیست و یکمین 
جشللنواره خیرین مدارس سللاز استان گیلان 
افزود:صمیمانلله از زحمات تمام کسللانی که 
تلاش کردند بیست و یکمین جشنواره خیرین 

مدرسلله سللاز استان در شان و منزلت خیرین 
محترم برگزار شود تشکر می کنم.وی با تاکید 
بللر ضرورت پرداختن بلله مکان یابی صحیح 
مدارس تصریح کرد:امروز با اجرای این برنامه 
می توانیللم از سللرمایه موجود بصورت بهینه 

برای نسل آینده برنامه ریزی کنیم.

بالا بردن استاندارد های حفظ سلامت در کمپ ها از طریق نظارت های مستمر  شهرستان احداث مدارس سبز در اولویت برنامه های نوسازی مدارس استان گیلان
www.tejaratonline.ir

گ�روه بان�ک و بیمه: مدیر عامل بانک 
ص�ادرات ای�ران گف�ت: م�ا در ی�ک 
مقطع خاصی از تاریخ بانک صادرات 
ق�رار داری�م و ای�ن بانک ب�رای ادامه 
حی�ات بهت�ر، ناگزیر از ورود به منطقه 

سوددهی است.
بلله گزارش روزنامه تجللارت به نقل از 
روابط عمومللی بانک صللادرات ایران، 
حجت اللله صیللدی در مراسللم تکریم 
و معارفلله مدیریللت شللعب بانللک در 
اسللتان آذربایجان غربللی موانع اصلی 
ورود بانللک صادرات ایللران به منطقه 
سللودآوری در سللال ۹۷ را برشللمرد و 
تاکیللد کرد: عدم تحقق توافق فیمابین 
بانک ها در خصوص نرخ تسللعیر ارز از 

جمله موانع تحقق سللود قابل انتظار در 
صورت های مالی سللال ۹۷ بود چراکه 
بانللک مرکللزی در ایللن خصوص عدد 
دیگللری را اعلللام کرد. عامل دوم تاثیر 
ذخیللره مطالبللات مشللکوک الوصول 
بانللک بللود، کلله در صللورت کاهش 
مطالبللات توسللط اسللتان ها، بانک از 
مللورد دوم رهایی می یافت. مدیرعامل 
بانک صادرات ایران افزود: در سال ۹۷ 
حتی یک روز اضافه برداشللت از بانک 
مرکزی نداشللتیم ولی هزینه استقراض 
۹۰۰ میلیللارد تومانی از سللایر بانک ها 
نیللز مانللع از ورود بانک صادرات ایران 
به منطقه سللود شللد.   صیدی در عین 
حللال تاکیللد کرد: در سللال ۹٨ از تاثیر 

این موانع کاسته شده و ورود به منطقه 
سللودآوری بللا جدیت بیشللتری دنبال 
خواهد شللد. حجت اللله صیدی ضمن 

تاکیللد بر رعایت حد مجاز تسللهیلات 
گفت: علت اصلی اسللتقراض از سللایر 
بانک هللا نیز عللدم »رعایت حدمجاز« 

اسللت و این وظیفه رئیس شعبه، رئیس 
حوزه و مدیر است تا حد مجاز را رعایت 
و از آن عدول نکنند.  صیدی با اشللاره 
بلله برگللزاری مجمع عمومللی عادی 
صاحبان سللهام سال ۹۷ بانک تا کمتر 
از دو هفته آینده، جایگاه رفیع فعلی آن 
را مللورد توجلله قللرار داد و تصریح کرد: 
سابقه درخشان ۶٨ ساله بانک صادرات 
ایران در سایه مدیریت منابع، مصارف و 
مطالبات همکاران نسل های گذشته به 
دسللت آمده و وظیفه ما حراسللت از این 
دسللتاوردها است و همکاران با همدلی 
و انگیللزه فللراوان، بالندگی آن را حفظ 

خواهند کرد.
پیگیللری و حللل و فصللل پرونده های 

مطالباتی کلان استان و توجه به توسعه 
بانکداری الکترونیک و ارائه هرچه بهتر 
خدمللت بانکللداری الکترونیک بانک 
صللادرات ایران به مردم این اسللتان از 
جمله مواردی بود که در این سفر توسط 
مدیرعامل بانللک صادرات ایران مورد 
پیگیری قرار گرفت. پروژه بیمارسللتان 
میلاد شهرستان ارومیه نیز در این سفر 
مللورد بازدید مدیرعامل بانک صادرات 

ایران قرار گرفت.
 ایللن پروژه که با حمایت و تسللهیلات 
بانک صادرات ایران راه اندازی شللده از 
مراکز درمانی فاخر کشور و منطقه بوده 
که فاز نهایی آن با حمایت این بانک در 

حال تکمیل است.

حجت اله صیدی خبر داد:

ورود بانک صادرات ایران به منطقه سودآوری

نياز به منابع جديد بانك توسعه تعاون در راستای حمايت بيشتر از تعاونی ها
محمد شریعتمداری وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی: برای اینکه 
بانک توسعه تعاون بتواند از تعاونی ها بیشتر حمایت نماید باید 

محل منابع جدیدی را برای آن به وجود آوریم.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در جلسلله نشسللت هم اندیشی 
بخش تعاون که در روز جهانی تعاون و با حضور معاونت تعاون 
وزارت تعاون، مدیرعامل بانک توسعه تعاون، رئیس اتاق تعاون، 
مدیرعامللل صنللدوق ضمانت تعللاون و جمعی از مدیران عامل 
اتحادیه ها و شللرکت های تعاونی برگزار گردید ضمن تشللکر از 

خدمات بانک توسللعه تعاون که به عنوان تنها بانک تخصصی 
بخش تعاون تاکنون خدمات گسللترده ای را به این بخش ارائه 
نموده است خاطرنشان کرد: برای اینکه بانک توسعه تعاون بتواند 
متمایز از سللایر بانک ها عمل نماید باید محل منابع جدیدی را 
برای این بانک ایجاد نماییم و در سللال رونق تولید و با تدوین 
دسللتورالعمل های جدید و با همفکری و مشللارکت همه ارکان 
بخش تعاون امکان ایجاد اشتغال بیشتر از طریق بخش تعاون را 
فراهم نماییم.  وی راه اندازی سامانه تأمین مالی خرد تضمین شده 

که به سللفارش صندوق ضمانت سللرمایه گذاری تعاون و توسط 
شرکت سمات از شرکت های وابسته بانک توسعه تعاون را مثبت 
ارزیابی کرد و در خصوص صندوق های ریسک پذیر توضیحاتی 
ارائه نمود و دراین باره گفت: امروزه در جهان  تأمین مالی خرد  
به صورت  گسللترده  توسللط  صندوق های  ریسللک پذیر انجام  
می شود اما در ایران در تأمین مالی خرد نظارتی نبوده است و با 
تعریف این سامانه برای تأمین مالی خرد شفافیت در این حوزه 
ممکن می شللود و کسللانی که می خواهند برای فعالیت تولیدی 

از منابع مالی خرد استفاده کنند، مشکلشان حل می شود ضمن 
اینکه صندوق ضمانت بازپس گیری وجوه سرمایه گذاری را برای 
مردم ممکن می کند. در ادامه مدیرعامل بانک توسللعه تعاون 
برگزاری این گونه نشسللت ها را در بررسللی مشکلات تعاونی ها 
بسللیار راهگشللا دانست و افزود: بانک توسعه تعاون با برقراری 
نشست های تخصصی با اتحادیه ها و شرکت های تعاونی ضمن 
شناسایی مشکلات آن ها سعی در طراحی خدمات و محصولاتی 

همسو با جنس کار تعاونی ها دارد.

علی کیوانی- شهریار، مهندس گنجی معاونت 
بهره برداری آبفای شللهرها و شهرکهای غرب 
استان تهران از احیا بازسازی و احداث ۳٢ حلقه 
چاه جدید در سلله ماه اول سللال ۹٨ در راستای 
سیاسللت های کلان شللرکت آبفا برای تامین 
آب و عبور از فصل تابسللتان خبر داد.مهندس 
گنجی ضمن تاکید بر شللرایط خاص و  فعلی 
کشور و جهان در راستای افزایش گرمای زمین 
که ناشی از جمعیت گازهای جمعیت گازهای 
گلخانه ای و مصرف نامناسب و کم آبی است 
گفت : امروز جهان به ویژه کشللورمان ایران با 
توجه به شرایط آب و هوایی خشک خود با کم 
آبی روبروسللت که البته امسال شاهد بارندگی 
های نسللبتاً خوبی در کشللور بودیم اما علیرغم 
تفکر برخی از مردم این به معنای عبور از بحران 
و مشکل کم آبی، حداقل در غرب استان نیست 
چراکه شهرهایی همچون تهران با بهره گیری 
از آب های سللطحی و تغذیه از ۴ سللد شللاید 
مشللکل کمتری در این خصوص داشته باشند 
اما در شهرها و شهرکهای غرب استان تهران 
بللا جمعیللت یک میلیون و ۶۰۰ هزار نفری آب 
شرب شهروندان از ٢۷۰ قطعه چاه با عمق بیش 
از ٢۰۰ متر آب شللرب تامین می شللود که باید 
عنوان  بارش های اخیر نه تنها تاکنون تأثیری 
بر افزایش دبی آب چاه ها نداشته بلکه در برخی 
از آنها به دلیل نشسللت و مسللائل دیگر شللاهد 
خشک شدن یا کاهش دبی آب در آنها هستیم 
که در برخی از موارد عمر چاهها به سلله سللال 
کاهللش یافته اسللت.مهندس گنجی در ادامه 
سخنان خود با اشاره به تمهیداتی که در راستای 
تامین آب شهروندان غرب استان تهران توسط 
مجموعه آبفا در نظر گرفته شده است افزود : با 
توجه به تجربه ما در مورد افزایش مصرف آب 
در فصل تابستان که به عنوان فصل بحران در 
حوزه آب و انرژی لقب گرفته اسللت تمهیدات 

لازم در خصوص نقاط حسللاس و بحران آب 
در دستور کار قرار گرفت.وی افزود :  شهرهای 
شهریار،قدس و ملارد صفادشت و صباشهر به 
ترتیللب جللزو بحران خیز تریللن نقاط در حوزه 
آب هسللتند که در راسللتای رفع مشکلات این 
شهرها  توانستیم با کمک همکارانم ۳٢ حلقه 
چاه را احیا و بازسللازی حفر و احداث کنیم که 

در نوع خود قابل توجه است.

 افزایش 600 � لیتر بر ثانیه دبی استحصالی 
برای تامین آب ش�هروندان در غرب اس�تان 

تهران
معاونت بهره برداری آبفای غرب استان تهران 
در اداملله افللزود : از این تعداد ٨ حلقه چاه جدید 
با افزایش دبی بر۱۰۰ ثانیه مهندسی و حفرشد 
همچنین در ادامه این اقدام با ترمیم و فرچه زنی 
چاههایللی کلله برخی از آنها کاملا از مدار خارج 
شده بودند و به چرخه تولید بازگردانده شدند در 
سلله ماهه اول سللال جاری باعث افزایش ۱۴۷ 
لیتر بر ثانیه ای تولید گردید همچنین احداث ۱5 
حلقه چاه جدید مجدد باعث افزایش ۳55 لیتر بر 
ثانیه آب در سال جدید در مناطق یاد شده شد 
که در مجموع دبی استحصالی برای تامین آب 
شهروندان به ۶۰۰ لیتر بر ثانیه افزایش یافت. 
وی در ادامه سللخنان خود وی افزود : یکی از 
مسائل مهم که در راستای سیاست های عدم 
استحصال آب از سفره های زیرزمینی از طریق 
چاه ها در راستای و دستور کار شرکت آبفا قرار 
گرفته است پیگیری بحث دسترسی آب های 
سللطحی به مناطق غرب استان تهران بود که 
متاسفانه به دلایل مختلف به غیر از شهرهای 
غرب استان تهران همه مناطق این استان از آب 
های سللطحی بهره مند می شوند این در حالی 
است که این مناطق از گذشته دارای حق آب از 
سد کرج بودند که متاسفانه به دلایل مختلف در 

حال حاضر این امکان وجود ندارد و سفره های 
زیرزمینی نمی توانند از آن بهره مند شوند.

 
 �آب شرب مردم غرب استان تهران از عمق 

240 متری زمین استحصال می شود
وی در بخشللی دیگر از سللخنان خود با تاکید 
بر لزوم مصرف مناسللب آب توسط شهروندان 
افزود : افزایش بارندگی ها در سال جاری باعث 
شللده اسللت برخی از شهروندان به مصرف بی 
رویه آب روی بیاورد در حالی که باید شهروندان 
در جهت مصرف بهینه و مناسللب اقدام نمایند 
این در حالی اسللت که آب شللربی که در حال 
حاضر تقدیم مردم می گردد از عمق ٢۴۰ متری 

زمین با انرژی های مختلف بیرون کشیده و با 
کلر زنی و انتقال مناسب به دست مردم می رسد 
و شهروندان و مصرف کنندگان عزیز قطعا باید 
در راستای مصرف مناسب این ثروت خدادادی 
ما را یاری کنند تا همیشلله برای آیندگان این 

امکان وجود داشته باشد.

در بازه زمانی یک ماهه  14245 � دقیقه قطع 
برق در تاسیسات آبی

مهندس گنجی در ادامه با اشاره به قطعی های 
اخیر آب در برخی از مناطق شهرها و شهرکهای 
غرب اسللتان تهران افزود : به غیر از کم آبی و 
محدودیت هایی که در استحصال آب در غرب 

استان تهران وجود دارد قطعی های مکرر برق 
در تاسیسللات ما باعث قطع شللدن آب و قطعاً 
کاهش اسللتحصال آب و وجود مشللکلات در 
برخی از مناطق تحت پوشش میشود که طبق 
آمللار همکارانللم در یک بازه زمانی یک ماهه از 
تاریللخ  ۹٨/۳/۴ تللا ۹٨/۴/۴  قریب به ۱۴٢۴5 
دقیقلله قطعی برق در تاسیسللات آبی ما اتفاق 

افتاده است.
وی اداملله داد : ایللن میللزان برق رفتگی باعث 
کاهللش شللدید میزان آب در مخللازن ذخیره 
سللازی و قطعاً کاهش اسللتحصال آب از چاه ها 
گردیده که در ادامه شاهد قطعی آب در برخی از 
مناطق بودیم البته در راستای رفع این موضوع 

تلاشهای بسیاری شد تا با ۳5 دستگاه ژنراتور 
دیزل قسمتی از این کاهش تولید را تامین کنیم 
اما با توجه به اینکه در حال حاضر ۳۳۰ تأسیسات 
برای انتقال آب شهروندان وجود دارد تامین به 
موقع برق با دستگاه ژنراتور همه مناطق کاری 

مشکل و غیر قابل دسترسی است.

 �از مش�کات اصلی ش�رکت آبفا را در انتقال 
مناسب آب وجود لوله های قدیمی و فرسوده 

است
مهندس گنجی در ادامه سللخنان خود یکی از 
مشکلات اصلی برخی از نقاط شهرهای غرب 
اسللتان تهللران را در انتقال مناسللب آب وجود 
لوله های قدیمی و آزبست دانست و افزود : تبدیل 
یکباره بافت روسللتایی و قدیمی به شللهری و 
افزایش بی رویه جمعیت طبیعتاً موجب افزایش 
مصرف آب در این مناطق شده است اما تجهیزات 
ضعیللف، فرسللوده و قدیمللی تللوان تامین آب 
مصرفی را برای جمعیت یاد شده در این مناطق 
ندارد فلذا یکی از مهمترین مشللکلات شرکت 
آبفای شهرها و شهرکهای غرب استان تهران 
ترمیم و اصلاح خط لوله های جدید و استاندارد 

برای تامین آب مصرفی است. 

 انتقال آب از لوله 600 � اینجی به ش�هرک 
مخابرات و بانک ملت 

وی ادامه داد : چرا که  برای تعویض تمام خطوط 
لوله فرسوده نیاز به هزینه و بودجه های بسیار 
کلان و طرح های بلند مدت است اما در حال 
حاضر سللعی نمودیم بللا طرح ها و پروژه های 
ضرب العجلی و مهندسی شده این مشکلات 
را تا حدودی رفع کنیم به طور مثال در شللهر 
شهریار یکی از مهمترین مشکلات خود را در 
حوزه آب در بخش مرکزی تجربه می کند که 
برای رفع این موضوع با توجه به مطالعاتی که 

در این خصوص انجام گرفته اسللت در منطقه 
خیابللان امام رضا و خیابللان ولیعصر و خیابان 
شللهدا و خیابان خدمللات موتوری طرح های 
بسیار خوبی در نظر گرفته است که می توان به 
طور مثال به انتقال آب از میدان نماز به شهرک 
مخابرات فاز ٢ و خیابان امام رضا اشللاره کرد 
که انشللاالله با انتقال آب از کوچه لادن از خط 
۳5۰ این مشللکلات این منطقه را در راسللتای 

کم آبی و افت فشار رفع کرد. 
وی اداملله داد : در ایللن شللهرک مخابرات فاز 
٢ و شهرک بانک ملت یک شبکه ۹۰ اینچی 
قدیمی تعبیه شللده بود و تامین کننده جمعیت 
زیاد این دو شهرک نبود لذا با یک برنامه ریزی 
بسیار ضرب العجلی و مناسب شبکه پلی اتیلن 
٢۰۰ اینچی در این منطقه احداث گردید و در 
حال حاضر مراحل مراحل نصب و انتقال خود 

را می گذراند.

 �انجام مطالعات کانی برای مرتفع ش�دن 
مشکات غرب استان تهران در حوزه آب 

وی در پایان سللخنان خود گفت : هم اکنون 
مطالعللات کلانللی در راسللتای مرتفع شللدن 
مشللکلات غرب اسللتان تهران در حوزه آب و 
مناطق بحران آن انجام گرفته است و انشاالله 
با برنامه ریزی انجام گرفته قول هایی در رابطه 
با آن  اختصاص سهمی حق آبه از تصفیه خانه 
شماره ۶ و ۷ تهران به غرب استان و همچنین 
اختصللاص حقابه رودخانلله کرج برای تزریق 
به سللفره های زیرزمینی ایللن مناطق در نظر 
گرفته شده که امیدواریم با انجام این مهم  با 
همکاری مردم و مسئولین و همکارانم بتوانیم 
به نحو مطلوب تری با انجام این اقدامات بهتر 
به مردم خدمات رسللانی نماییم و پروژه های 
بزرگ تری راه برای آسایش و امنیت و تامین 

آب مردم اجرا نماییم.

معاونت بهره برداری آبفای غرب استان تهران:

بازسازی و احداث  32 حلقه چاه در سه ماهه اول سال جاری

افتتاح مدرسه بانک تجارت سرپل ذهاببیمه حساب های بانکی در بیمه آرمانتعیین تکلیف مطالباتی بانک دی
بللا افزایش ۴۰ درصللدی تعیین تکلیف 
پرونده های مطالباتی بانک دی در سال 
۱۳۹۷، میزان مطالبات برخی از شللعب 
این بانک به صفر نزدیک شد. محمدرضا 
قربانی، مدیرعامل بانک دی با اعلام این 

خبر گفت: مطالبات غیرجاری بانک دی در پایان سللال ۱۳۹۷ 
با وجود شللرایط اقتصادی حاکم بر جامعه و اعمال تحریم های 
ظالمانه آمریکا علیه کشللور کاهش چشللمگیری داشللته است. 
با اقدامات پیشللگیرانه از جمله اعتبارسللنجی صحیح و اعطای 
تسللهیلات به افراد واجد شللرایط تلاش کردیم در جهت بهبود 
افزایش مطالبات غیرجاری اقدامات موثری را به ثمر برسانیم که 
نزدیک شدن مطالبات برخی از شعب به صفر در پایان سال ۱۳۹۷ 

نسبت به مدت مشابه سال ۱۳۹۶ نتیجه این تدابیر است.

مدیرعامل بیمه آرمان از راه اندازی طرح 
بیمه بانکداری تا پایان امسللال خبر داد 
و گفت: ریسللک هایللی مانند بانکداری 
دیجیتللال، امنیت داده ها، عدم قطعیت 
تراکنش هللا، کلاهبرداری های بانکی و 

فیشینگ تحت پوشش بیمه قرار خواهند گرفت. »کامبیز پیکارجو« 
در گفت و گو با ایرنا با بیان اینکه صنعت بانکداری با ریسک های 
متفاوتی مواجه است، گفت: این نوع بیمه، ریسک های این صنعت 
را که با ریسللک های سللایر صنایع تفاوت دارد پوشللش می دهد. 
موضوعاتی مانند بانکداری دیجیتال، امنیت داده ها، عدم قطعیت 
تراکنش هللا، کلاهبللرداری های بانکی، فیشللینگ و خطاهای 
مدیریتی از جمله ریسللک های پیش روی صنعت بانکداری به 

شمار می روند که درصدد پوشش بیمه ای آنها هستیم.

حق وردی قائم مقام مدیرعامل بانک 
تجللارت از افتتاح مدرسلله ۹ کلاسلله 
اهدایللی کارکنللان ایللن بانک در آغاز 
سللال تحصیلللی جدید خبللر داد. حق 
وردی کلله برای بازدید از روند احداث 

این مدرسه در سر پل ذهاب حضور یافته بود گفت: بلافاصله 
پس از وقوع زلزله در استان کرمانشاه جلسه ای در هیات عامل 
بانللک تجللارت به منظور حمایت از هموطنان این شهرسللتان 
برگزار و ساخت مدرسه در این استان را تصویب کرد. از دیگر 
اقدامات انجام شللده در جریان زلزله سللر پل ذهاب جمع آوری 
کمک های کارکنان بانک تجارت بود و جمعا مبلغ ٢۰ میلیارد 
ریال به احداث یک باب مدرسلله در شهرسللتان سللر پل ذهاب 

اختصاص یافت. 

ارائهخدماتدیجیتالمارکتینگ
درمرکزنوآوریبانکایرانزمین

معللاون فللن آوری اطلاعللات بانک ایران زمین از ارائه خدمات 
دیجیتال مارکتینگ در مرکز نوآوری این بانک خبر داد.

فرهللاد اینالویللی در مراسللم افتتاح مرکز نللوآوری ایران زمین 
بللا تقدیللر از ایللده و نللوآوری های گروه های همللکار در این 
پللروژه گفللت: جللا دارد از خدمات و زحمللات گروه های جوان 
 تشللکر کنم چرا که تجربه همکاری با آنها بسللیار خوب بود. 
آنها آنقدر پر انرژی بودند که روی ما هم تاثیر گذاشللته بودند. 
ذهنیللت هللای مللا را هم نسللبت به بعضی موضوعللات تغییر 

دادند.
وی ادامه داد: کارکرد شبانه روزی این گروه برای شخص من 
بسللیار جذاب بود. نوع کار آنها یک فرهنگ جدیدی را تزریق 
کرد. در کنار آن شرکت آتیه سبز مسئولیت اجرایی پروژه را بر 
عهده داشتند و اگر حمایت های مدیرعامل و هیئت مدیره نبود 

این پروژه با این سرعت به سرانجام نمی رسید. 
اینالوئی افزود: این یک گروه نوآورانه است که از ابتدا به دنبال 
اجرای ایده ها بود و حتی ساختمانی که برای آنها فراهم شده 
بود را نپذیرفتند و ترجیح دادند در یک ساختمان ساده با وسایل 

ساده و در مرکز شهر فعالیت کنند.

مهرتاییدصورتهایمالیتجارتنو
در مجمع عمومی عادی  سللالیانه صاحبان سللهام شرکت بیمه 
تجارت نو که امروز ۱۶ تیر برگزار شد، صورت های مالی منتهی 

به سال ۹۷ به تصویب رسید. 
طبق بندیک از ٨ بند دستورجلسه، درحضور۹۶ درصدسهامداران، 
نماینده بیمه مرکزی و نماینده سازمان بورس و ناظران جلسه، 
احسللان مرادی رئیس هیئت مدیره بیمه تجارت نو گزارشللی از 
عملکرد سللال مالی منتهی به٢۹ اسللفند۹۷ این شرکت را ارائه 
کرد. از سللوی دیگر سللود عملیاتی بیمه تجارت نو ٨۷۳.۳٨۷ 
میلیللون ریللال و درآمدهای غیرعملیاتی این شللرکت نیز ۱۷۹ 

میلیون ریال اعلام شد.
 سود خالص بیمه تجارت نو )پس از کسر مالیات( در دوره مالی 
منتهی به ٢۹ اسللفند ۹۷ نیز ۳٨٨.۰5٢ میلیون ریال به اطلاع 
سهامداران رسید که این رقم برای دوره مالی سال ۹۶، معادل 

۳5۴.۴5٨ میلیون ریال بود. 
پللس از بررسللی صورت هللای مالی براسللاس تصمیم مجمع 
مقررشللد به ازای هرسللهم ۳٢ ریال سللود تقسللیم و مابقی به 
حساب سود انباشته منظورشود تا درآینده نزدیک جهت افزایش 

سرمایه مورد بهره برداری قرار گیرد.


